

ENGLISH VERSION

From October 24th to 27th, 2013 was held the XVIII World Senior Championship & XII World Junior Championship in Bernidorm, Spain.

The Canadian Taekwon-Do Federation International sent an important delegation to represent them:

- 1 Chief of delegation
- 1 Team manager
- 7 Umpires
- 2 Coaches
- 4 Assistant coaches
- 63 athletes (junior and senior)
- 67 supporters

We would like to take this opportunity to congratulate all the delegation members for taking part in this international event where 1042 competitors from 58 countries have participated. Congratulations to the Canadian National Team for their 7th place in the overall ranking of the World Championship 2013.

Here is the list of our medalists:

GOLD

Isabelle Bond	Individual Female Patterns, 4-6th Dan, Senior
Kayla Maduk	Individual Female Patterns, 3rd Dan, Junior
Kayla Maduk	Individual Female Sparring, over 65kg, Junior

SILVER

Philippe Parent	Individual Male Patterns, 4-6th Dan, Senior
Junior Female Team	Team Female Power Test, Junior

BRONZE

Audrey De Ladurantaye	Individual Female Pattern, 3 Dan, Senior
Junior Male Team	Team Male Sparring, Junior
Senior Male Team	Team Male Special Techniques, Senior

The CTFI would like to express its gratitude to the umpires, coaches, assistant coaches, supporters and the team manager for supporting our Canadian athletes for this event.

FRENCH VERSION

Du 24 au 26 octobre 2013 ont eu lieu les XVIIIe Championnat du Monde Senior & le XIIe Championnat du Monde Junior à Benidorm, en Espagne.

La Fédération canadienne de Taekwon-Do International a envoyé une importante délégation pour la représenter :

- 1 chef de délégation
- 1 responsable de délégation (Team manager)
- 7 arbitres
- 2 entraîneurs
- 4 assistants-entraîneurs
- 63 athlètes (junior and senior)
- 67 supporteurs

Nous aimerions prendre l'opportunité de féliciter tous les membres de la délégation qui ont pris part à cet évènement international où 1042 compétiteurs de 58 pays ont participé. Félicitations à l'équipe canadienne pour sa 7e place au classement cumulatif du Championnat du Monde 2013.

Voici la liste de nos médaillés :

OR

Isabelle Bond	Formes individuelles Femmes, 4-6e Dan, Senior
Kayla Maduk	Formes individuelles Filles, 3e Dan, Junior
Kayla Maduk	Combats individuelles Filles, + 65kg, Junior

ARGENT

Philippe Parent	Formes individuelles Hommes, 4-6e Dan, Senior
Équipe féminine junior	Équipe Filles Cassage de puissance, Junior

BRONZE

Audrey De Ladurantaye

Formes individuelles Femmes, 3e Dan, Senior

Équipe masculine junior

Équipe Garçon Combats, Junior

Équipe masculine senior

Équipe Homme Techniques spéciales, Senior

La CTFI aimerait exprimer sa reconnaissance envers les arbitres, les entraîneurs, les assistants-entraîneurs, les supporteurs et le responsable de délégation pour avoir soutenu les athlètes tout au long de cet évènement.